
Finančná komisia 
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E-mail: michal.demo@vucke.sk  

Telefón: 055/7268 210 

 

 

 

ZÁPISNICA 

z 2. rokovania Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického  

samosprávneho kraja, konaného dňa 08.06.2018 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA: 
 

1. Otvorenie rokovania komisie 

2. Poskytnutie dotácií nad 3 300 Eur v zmysle Všeobecne záväzného 

nariadenia Košického  samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení 

neskorších zmien a doplnkov 

3. Odvolanie a delegovanie členov Výboru pre audit KSK 

4. Návrh nového Grantového programu Košického samosprávneho kraja na 

 poskytovanie grantov a dotácií 

5. Aktualizácia Uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 483/2017 

s názvom: Intenzita pomoci – spolufinancovanie stredných škôl v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Košického samosprávneho kraja v rámci Integrovaného regionálneho 

operačného programu, Prioritná os: 2 – Ľahší prístup k efektívnym a kvalitnejším 

verejným službám, Špecifický cieľ: 2.2.3 –  Zvýšenie počtu   žiakov stredných 

odborných škôl na praktickom vyučovaní 

6. Aktualizácia Uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 484/2017 

s názvom: Intenzita pomoci – spolufinancovanie stredných škôl v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Košického samosprávneho kraja v rámci Operačného programu Ľudské 

zdroje, Prioritná os: 1 – Vzdelávanie, Špecifický cieľ: 1.4.1 – Zvýšiť kvalitu 

a efektívnosť celoživotného vzdelávania s dôrazom na rozvoj kľúčových kompetencií, 

prehlbovanie a zvyšovanie kvalifikácie 

7. Intenzita pomoci – predfinancovanie a spolufinancovanie projektu Strednej odbornej 

školy - Szakközépiskola, Hlavná 54, Moldava nad Bodvou v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

8. Informatívna správa o implementácii projektov Programu spolupráce Interreg         

V – A SKHU 2014 – 2020 

9. Koncepcia aktívneho starnutia Košického samosprávneho kraja 

10. Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a  sociálneho rozvoja Košického kraja za rok 

2017 

11. Návrh na spolufinancovanie projektu „MOBI - Moderná prihraničná infraštruktúra – 

úspešný karpatský región” 
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12. Správa o realizácii Koncepcie rozvoja sociálnych služieb v Košickom kraji za rok 

2017 

13. Informatívna správa o realizácii projektov financovaných z Integrovaného 

regionálneho operačného programu a Európskej investičnej banky na rok 2018 

14. Vyhodnotenie zimnej údržby ciest II. a  III. triedy v zimnom období 2017/2018 

15. Rámcová obsahová náplň  zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

na II. polrok 2018 

16. Plán úloh Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

na II. polrok 2018 

17. Integrovaná ochrana vodných zdrojov pre ozdravenie klímy, ochrana potravinovej 

a environmentálnej bezpečnosti na území Košického samosprávneho kraja  

18. Schválenie spolufinancovania projektu "Nízkouhlíková stratégia organizácií 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja". 

19. Rôzne 

20. Záver 

 

K bodu č. 1 
Rokovanie komisie otvoril Ing. František Petro – predseda komisie, privítal členov komisie 

a oboznámil ich s programom. Komisia bola uznášaniaschopná. 

 

Hlasovanie č. 1 za schválenie programu rokovania komisie: 

Prítomní: 19 

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Hlavný kontrolór KSK Ing. Ľubomír Hudák upozornil, že je potrebné sa oboznámiť 

so Vzorovým rokovacím poriadkom komisií Zastupiteľstva KSK. 

 

Hlasovanie č. 2 za vzorový rokovací poriadok komisií Zastupiteľstva KSK: 

Prítomní: 19 

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 2 

Materiál „Poskytnutie dotácií nad 3 300 Eur v zmysle Všeobecne záväzného 

nariadenia Košického  samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení 

neskorších zmien a doplnkov“ upravený o stanoviská vecne príslušných komisií 

Zastupiteľstva KSK členom komisie odprezentoval Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, poverený 

riadením odboru financií.  

Na návrh poslanca Ing. Františka Petra komisia hlasovala o schválení dotácie pre žiadateľa 

Dobrovoľný hasičský zbor Obce Štós vo výške 5 100 €. 

 

Uznesenie č. 7/2018: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál upravený podľa stanovísk vecne príslušných 

komisií Zastupiteľstva KSK a doplnený o dotáciu 5 100 € pre žiadateľa Dobrovoľný hasičský 

zbor Obce Štós prerokovať a schváliť. 
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Hlasovanie č. 3 o schválení dotácie pre žiadateľa Dobrovoľný hasičský zbor Obce Štós, Štós 

č. 143, 044 26 Štós na projekt „Prestavba obrneného transportéra na hasičský lesný špeciál“ 

vo výške 5 100 €: 

Prítomní: 18 

Za: 9 (vrátane predsedu komisie) 

Proti: 1  

Zdržal sa: 8 

 

Hlasovanie č. 4 o schválení dotácie nad 3 300 € v zmysle § 5 ods. 11 VZN a § 5 ods. 6 VZN: 

Prítomní: 18 

Za: 15 

Proti: 0  

Zdržal sa: 3 

 

 

K bodu č. 3 

Materiál „Odvolanie a delegovanie členov Výboru pre audit KSK“ členom komisie 

odprezentoval Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, poverený riadením odboru financií. 

 

Uznesenie č. 8/2018: Komisia odporúča zastupiteľstvu odvolať členov Výboru pre audit KSK 

– Ing. Buriana, Ing. Novákovú a JUDr. Gauru a navrhuje schváliť nových členov Výboru 

pre audit KSK v zložení: 1. Ing. Jozef Burian – predseda  

   2. JUDr. Ing. Peter Huba, PhD. 

   3. Ing. Jozef Sokologorský 

   4. Ing. Emil Kočiš, PhD. 

   5. Ing. Richard Dlhý 

 

Hlasovanie č. 5 za člena Výboru pre audit KSK Ing. Jozefa Buriana: 

Prítomní: 18 

Za: 17  

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

 

Hlasovanie č. 6 za člena Výboru pre audit KSK JUDr. Ing. Petra Hubu, PhD.: 

Prítomní: 18 

Za: 16 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 

 

Hlasovanie č. 7 za člena Výboru pre audit KSK Ing. Jozefa Sokologorského: 

Prítomní: 18 

Za: 11  

Proti: 0 

Zdržal sa: 7 

 

Hlasovanie č. 8 za člena Výboru pre audit KSK Ing. Emila Kočiša, PhD.: 

Prítomní: 18 

Za: 17  

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 
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Hlasovanie č. 9 za člena Výboru pre audit KSK Ing. Richarda Dlhého: 

Prítomní: 18 

Za: 15  

Proti: 0 

Zdržal sa: 3 

 

Hlasovanie č. 10 za rozšírenie Výboru pre audit KSK z 3 na 5 členov: 

Prítomní: 18 

Za: 15  

Proti: 0 

Zdržal sa: 3 

 

 

K bodu č. 4 

Ing. Peter Ťapák, vedúci referátu regionálneho rozvoja a plánovania, odprezentoval materiál 

„Návrh nového Grantového programu Košického samosprávneho kraja na  poskytovanie 

grantov a dotácií“. K materiálu sa vyjadrili poslanci Ing. Emil Ďurovčík, Ing. Ján Kokarda 

a Ing. Viktor Dulina: 

- Časový harmonogram spracovania materiálu (príprava VZN). 

- Zmeniť navrhovanú výšku spolufinancovania projektu z 10% na 30 %. 

- Kto sa bude podieľať na spracovaní materiálu (príprava VZN). 

Na ich otázky odpovedal Ing. Peter Ťapák: 

- Spracovanie materiálu bude trvať jeden rok, nakoľko je potrebná aj konzultácia 

s Protimonopolným úradom.  

- Návrh nového Grantového programu KSK bude perspektívny len v prípade 

dostatočných finančných prostriedkov. 

- Aby bol pripravený návrh transparentný musia byť jasné témy, koncepcia, zásady... 

- Na spracovaní materiálu sa budú podieľať zamestnanci z Úradu KSK, poslanci, 

externí pracovníci, ...  

 

Uznesenie č. 9/2018: Komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať a schváliť vypracovanie 

nového Grantového programu Košického samosprávneho kraja na poskytovanie grantov 

a dotácií. 

 

Hlasovanie č. 11: 

Prítomní: 18 

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 5 

Materiál „Aktualizácia Uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 483/2017 

s názvom: Intenzita pomoci – spolufinancovanie stredných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Košického samosprávneho kraja v rámci Integrovaného regionálneho operačného programu, 

Prioritná os: 2 – Ľahší prístup k efektívnym a kvalitnejším verejným službám, Špecifický 

cieľ: 2.2.3 –  Zvýšenie počtu žiakov stredných odborných škôl na praktickom vyučovaní“ 

komisii odprezentovala Ing. Mária Kokardová z odboru školstva. 
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Uznesenie č. 10/2018: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 12: 

Prítomní: 18 

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 6 

Materiál „Aktualizácia Uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 484/2017 

s názvom: Intenzita pomoci – spolufinancovanie stredných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Košického samosprávneho kraja v rámci Operačného programu Ľudské zdroje, Prioritná os: 1 

– Vzdelávanie, Špecifický cieľ: 1.4.1 – Zvýšiť kvalitu a efektívnosť celoživotného 

vzdelávania s dôrazom na rozvoj kľúčových kompetencií, prehlbovanie a zvyšovanie 

kvalifikácie“ komisii odprezentovala Ing. Mária Kokardová z odboru školstva. 

 

Uznesenie č. 11/2018: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 13: 

Prítomní: 18 

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 7 

Ing. Mária Kokardová z odboru školstva odprezentovala členom komisie materiál „Intenzita 

pomoci – predfinancovanie a spolufinancovanie projektu Strednej odbornej školy - 

Szakközépiskola, Hlavná 54, Moldava nad Bodvou v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja“. 

 

Uznesenie č. 12/2018: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť 

v zmysle pripomienok v rámci školskej komisie dňa 06.06.2018. 

 

Hlasovanie č. 14: 

Prítomní: 19 

Za: 19 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 8 

Materiál „Informatívna správa o  implementácii projektov Programu spolupráce Interreg       

V – A  SKHU 2014 – 2020„ odprezentoval Ing. Peter Ťapák, vedúci referátu regionálneho 

rozvoja a plánovania. K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Uznesenie č. 13/2018: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať 

na vedomie. 
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Hlasovanie č. 15: 

Prítomní: 18 

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 9 
Materiál „Koncepcia aktívneho starnutia Košického samosprávneho kraja“, odprezentoval 

Ing. Peter Ťapák, vedúci referátu regionálneho rozvoja a plánovania. K materiálu diskutovali 

Ing. Emil Kočiš, PhD. a Ing. Jozef Burian – navrhovali doplniť v rámci koncepcie spôsoby 

ako zamedziť vyľudňovaniu kraja, migrácii pracovnej sily mimo kraj. 

 

Uznesenie č. 14/2018: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 16: 

Prítomní: 18 

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 10 
K materiálu „Vyhodnotenie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja Košického kraja 

za rok 2017“ bol prizvaný Ing. Peter Ťapák, vedúci referátu regionálneho rozvoja 

a plánovania. 

 

Uznesenie č. 15/2018: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať 

na vedomie. 

 

Hlasovanie č. 17: 

Prítomní: 16 

Za: 16 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 11 
Materiál „Návrh na spolufinancovanie projektu „MOBI - Moderná prihraničná infraštruktúra 

– úspešný karpatský región” uviedol Ing. Peter Ťapák, vedúci referátu regionálneho rozvoja 

a plánovania. 

 

Uznesenie č. 16/2018: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť 

účasť v projekte „MOBI - Moderná prihraničná infraštruktúra – úspešný karpatský región”. 

 

Hlasovanie č. 18: 

Prítomní: 16  

Za: 16 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 12 
Materiál „Správa o realizácii Koncepcie rozvoja sociálnych služieb v Košickom kraji za rok 

2017“ odprezentovala JUDr. PhDr. Martina Netolická, referent pre zariadenia 

v zriaďovateľskej pôsobnosti 

 

Uznesenie č. 17/2018: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 19: 

Prítomní: 16 

Za: 16 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 13 
Ing. Katarína Svistáková, administrátor projektu, uviedla materiál „Informatívna správa 

o realizácii projektov financovaných z Integrovaného regionálneho operačného programu 

a Európskej investičnej banky v roku 2018“. K materiálu diskutovali poslanci Ing. Emil 

Ďurovčík, Ing. František Petro: 

- Zemplínske múzeum – v akom stave je príprava podkladov na verejné obstarávanie? 

- V akom stave je verejné obstarávanie na cestu Michalovce – Sobrance? 

- Úver EIB – ráta sa aj s rekonštrukciou DDS Regina Kráľovce? 

 

Na ich otázky im odpovedali Ing. Juraj Ďorko, riaditeľ Úradu KSK a Ing. Katarína 

Svistáková: 

- Zemplínske múzeum – v projekte sa pokračuje (projekt prebral Ing. Daniel Tiža 

z Oddelenia riadenia projektov Úradu KSK) 

- Zmluva na cestu Michalovce – Sobrance je podpísaná, rieši sa spoločné verejné 

obstarávanie s Prešovským samosprávnym krajom. 

- V zámere sa nerátalo s rekonštrukciou DSS Regina Kráľovce, bola zahrnutá len DSS 

Šemša. 

 

Uznesenie č. 18/2018: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať 

na vedomie. 

 

Hlasovanie č. 20: 

Prítomní: 17 

Za: 17 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 14 
Materiál „Vyhodnotenie zimnej údržby ciest II. a  III. triedy v zimnom období 2017/2018“ 

uviedla Ing. Zuzana Feješová, námestníčka Správy ciest KSK. 

 

Uznesenie č. 19/2018: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať 

na vedomie. 
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Hlasovanie č. 21: 

Prítomní: 18 

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 15 
Materiál „Rámcová obsahová náplň  zasadnutí Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja na II. polrok 2018“ uviedol Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, poverený 

riadením odboru financií. 

 

Uznesenie č. 20/2018: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 22: 

Prítomní: 18 

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 16 
Materiál „Plán úloh Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. 

polrok 2018“ uviedol Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, poverený riadením odboru financií. 

 

Uznesenie č. 21/2018: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 23: 

Prítomní: 18 

Za: 18 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 17 
Materiál Ing. Michala Kravčíka, CSc., poslanca KSK „Integrovaná ochrana vodných zdrojov 

pre ozdravenie klímy, ochrana potravinovej a environmentálnej bezpečnosti na území 

Košického samosprávneho kraja“ odprezentoval Ing. Emil Kočiš, PhD. 

 

Uznesenie č. 22/2018: Komisia odporúča materiál dopracovať (po vecnej, finančnej 

a organizačnej stránke) zamestnancami KSK v spolupráci s predkladateľom materiálu. 

 

Hlasovanie č. 24 za stiahnutie materiálu a jeho dopracovanie: 

Prítomní: 18 

Za: 11 

Proti: 2 

Zdržal sa: 5 
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K bodu č. 18 
RNDr. Milan Husár, vedúci referátu energetiky, uviedol materiál „Schválenie 

spolufinancovania projektu "Nízkouhlíková stratégia organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Košického samosprávneho kraja". K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Uznesenie č. 23/2018: Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 25: 

Prítomní: 17 

Za: 17 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 19 - Rôzne 
Na otázku Ing. Mgr. Lenky Kovačevičovej ohľadom toho, či sa už začala rekonštrukcia 

polikliniky Sever odpovedal Ing. Juraj Ďorko, riaditeľ Úradu KSK, že sa ešte nezačala. 

Ing. Ďorko odpovedal aj na otázku Ing. Igora Petrovčika, ohľadom obstarania výťahu 

na poliklinike Poštová, že sa zatiaľ s verejným obstarávaním nezačalo. 

 

Ing. Igor Petrovčík mal v rámci bodu Rôzne tri návrhy: 

1. Premostenie rieky Hornád – pri železničnom priecestí medzi obcami Kostoľany 

nad Hornádom a obcou Ťahanovce dobudovať lávku, aby sa tak dokončila cyklotrasa. 

2. Zistiť, komu patrí lávka medzi obcami Malá Vieska a Sokoľ. 

3. Riešiť situáciu s odstránením starého cestného mosta v obci Malá Vieska. 

 

Uznesenie č. 24/2018: Komisia Zastupiteľstva KSK odporúča odborným referátom Úradu 

KSK nájsť riešenie na realizáciu lávky pre peších a cyklistov cez rieku Hornád vedľa 

existujúceho železničného mosta v katastrálnom území obce Kostoľany nad Hornádom. 

 

Hlasovanie č. 26: 

Prítomní: 17 

Za: 17 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 20 - Záver 
Ing. Petro poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie komisie. 

 

 

 

 

 

 

 

...................................................... 

Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo 

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. František Petro 

predseda komisie 

 


